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 Referat 
 

Vedrørende: Afdeling 36 – Bestyrelsesmøde 1. dec. 2021 

Sted: ØsterBO - Kontoret Treschowsgade 4 

Dato: 1 Dec. 2021 kl. 13.00 

Deltagere: Bestyrelsen: 
Knud Sørensen bestyrelsesformand 
Jørn-Ole Nørgaard 1. suppleant 
 
ØsterBO: 
Aksel Nissen Inspektør 
  

Fraværende: Susanne Falckenberg Petterson (afbud) 
Jette Kinch-Jensen (afbud) 

  

Aflåsning 
 
 
 
 
 
 
 
 
Skiltning ved de ned-
gravede affaldsbehol-
dere 
 
 
 
Vaskeripriser 
 
 
 
 
 
 
 
 
Parkering 

Der har været observeret handel af diverse stoffer om-
kring boligerne i Jacob Gades Stræde. Det har skabt 
utryghed ved flere beboere, derfor har bestyrelsen beslut-
tet at bringe forslaget til afstemning om aflåsning af dø-
rene alle døgnets timer til det kommende afdelingsmøde i 
januar. Det foreslås endvidere at det afprøves et år og så 
kan der tages stilling til her om det skal fortsætte. 
 
 
På sidste markvandring blev det besluttet at der skal skil-
tes ”kun for afdelingens beboere” ved affaldsbeholderne, 
da der er flere udefrakommende der bruger dem. 
Skiltene skal specialfremstilles da ØsterBO ikke ligger 
inde med sådanne. De er bestilt i vores serviceafdeling. 
 
På sidste afdelingsmøde blev det besluttet at vaskeripri-
serne skulle stige fra 5 kr. til 10 kr. per vask samt fra 1 kr. 
til 2 kr. per 10 min. for tørretumblerne. Prisen for tørring 
blev sat op men ikke for vask – dette var en fejl og det bli-
ver gjort nu med virkning fra 1. januar. 
Bestyrelsen bringer en stigning på 2 kr. for vask på dags-
ordenen med virkning fra 1.10.2022 som lader til at blive 
gennemsnitsniveauet i de fleste af ØsterBOs vaskerier. 
 
Antallet af parkeringspladser blev drøftet og Aksel har un-
dersøgt om der kan etableres 2 pladser hvor hækplan-
terne fjernes ved gavlen nr. 11, men det bliver på bekost-
ning af 2 pladser langs vejen, da der skal være indkørsel 
her og det gives der ikke tilladelse til. Skal der etableres 
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ekstra parkeringspladser bliver det på bekostning af ha-
veanlægget og dette finder bestyrelsen ikke anvendeligt 
som en løsning. 
 

 

Referent: Aksel Nissen 


